
Město Chodov - finanční výbor 
Z á p i s 

 

ze zasedání finančního výboru dne 09. listopadu 2022 

─────────────────────────────────────────────────── 

 

 

 

Zúčastnili se: p. Cerovská, p. Pelnařová, p. Suchá, p. Zezulová, p. Vodák, 

               p. Smolka, p. Matička 

 

Omluven:       p. PhDr. Juhásová, p. Chocová  

 

Hosté:         p. Pizinger, Mgr. Soukup, Ing. Kubicová  

 

 

 

Program:  

 

1) Kontrola usnesení 
2) Návrh rozpočtu Města Chodova na rok 2023, včetně schváleného a očekávaného 

plnění rozpočtu na rok 2022 a střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2024 a 

2025 

3) Návrh na nedočerpání prostředků z fondu rezerv   
4) Návrh plánu práce FV na I. pololetí roku 2023 
5) Organizační záležitosti, diskuse, závěr 

 

 

 

Předsedkyně finančního výboru p. Zuzana Cerovská přivítala přítomné členy FV, hosty 

a zahájila jednání. Předložila program jednání, kdy s ohledem na kontinuitu, byly 

organizační záležitosti předsunuty na začátek jednání. Členové FV odsouhlasili.  

 

 

Organizační záležitosti se týkaly představení členů, doplnění kontaktů, podepsání 

GDPR, seznámení s příslušnými paragrafy zákonů č. 128/2000 Sb. o obcích, zákonem č. 

106/1999 Sb. o svobodném přístupu k informacím, č. 2016/679 EU, všeobecné nařízení 

o ochraně osobních údajů, č. 89/2012 Sb., nový občanský zákoník a seznámení 

s platným Jednacím řádem Zastupitelstva.  

 

Dále byla odsouhlasena změna v termínech konání jednání FV, které budou počínaje 

příštím jednáním v úterý, čas zůstává nezměněn. Předběžné termíny v I. pololetí 

2023 se nově stanovily na 21. března a 23. května 2023. 

 

 

Ad 1) Kontrola usnesení - z programu vypuštěno.      

 

 

Ad 2) Návrh rozpočtu Města Chodova na rok 2023 přednesla a podrobně okomentovala 

Ing. Kubicová. P. Pizinger doplnil informace zejména o plánovaných investičních 

akcích v kapitálovém rozpočtu a zároveň o investičních akcích, které byly z návrhu 

rozpočtu pro příští rok vypuštěny. V diskuzi k návrhu rozpočtu paní Zezulová 

vznesla dotaz ohledně možného budoucího záměru stavby sportovní haly, pan starosta 

Pizinger odpověděl. Další dotazy nebyly, p. Cerovská tedy předložila návrh usnesení 

č. I/2022, který byl přijat 7-mi hlasy. 

 

 

Ad 3) Návrh na nedočerpání schválené částky z fondu rezerv v roce 2022 vysvětlila 

Ing. Kubicová, p. Cerovská předložila návrh usnesení č. II/2022, který byl přijat 

7-mi hlasy. 

 

 

Ad 4) Návrh plánu práce FV na I. pololetí roku 2023 přečetla p. Cerovská, poté 

návrh usnesení č. III/2022, který byl schválen 7-mi hlasy. 

 

 

 

 

 



Ad 5) Diskuze –  pan Vodák se dotázal ohledně termínu dokončení a paní Pelnařová 

ohledně konečné ceny Nové knihovny - dotazy zodpověděl pan starosta, kdy termín 

dokončení je stanoven na 30.6.2023 a konečná cena byla navýšena oproti vysoutěžené 

s ohledem nárůstu vstupních cen (projednáno na minulém jednání FV) a bude dále 

navýšena o nezbytné vícepráce. 

 

Paní Pelnařová ještě vznesla dotaz ohledně demolice budovy bývalé ZUŠ – zodpověděl 

pan starosta. 

 

 

P. Cerovská následně poděkovala přítomným za účast a ukončila jednání finančního 

výboru.  

 

 

 

 

 

Zapsala: Bc. Margit Műhlheimová    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zuzana  C e r o v s k á      

předsedkyně finančního výboru 

 

 

 

 

 

 

 

 

rozdělovník: členové finančního výboru  

             starosta, místostarosta 


